
   Zpráva ze zasedání komise pro kontinentální ohaře konané  

                        dne 2. března 2022  od 16,00 hodin  

                                       Chorvatsko – Zadar                                         

                                        Hotel KOLOVARE 

 

Přítomni: 

Itálie:                 Giancarlo Passini - prezident komise 

Chorvatsko:      Dr. Velimir Sruk 

Belgie:               Jean nargaud – zastoupený Giancerlem Passini 

Španělsko:        Antonio Collantes Yllera 

Francie:             René Gerlet 

Holandsko:      Jan Scheffer, zastoupený paní Jos Kugel                                                                       

Island:               Anonson Bergthors 

Řecko:              Gavril Nianios 

Polsko:             Andrej Jakubovskij  

Švýcarsko:        Andreas Rogger- zastoupený Giancerlem Passini 

Srbsko:             Zoran Markovič      

Slovensko:       Ing. Jozef Jursa, Csc. – dostavil se ke konci jednání 

Švédsko:          Marie Nylander – zastoupená Tommy Wingrenem  

Česká Rep:      Václav Vlasák 

                                                                       

Program: 

 

1/ Zahájení schůze prezidentem 



Pan Passini – prezident komise přivítal přítomné v 16,00 hodin. Projevil radost, že po dvou 

vynechaných jednáních se opět můžeme sejít. Provedl kontrolu přítomných. 

2/ Zápis ze schůze v roce 2019 – konala se ve Španělsku 11. února 2019 v Andalusii, město 

Paradas 

Všichni členové komise obdrželi zápis prostřednictvím FCI. Nikdo neměl připomínky. Pan 

Passini pochválil španělské organizátory za výborně připravené FT a dobře zazvěřené revíry. 

 

3/ Informace o EC / Europa Cup / 3. - 4 března 2022 v okolí Zadaru. Členům komise známá 

místa  jednotlivých baterií.  

Osmnáct startujících zemí, přihlásilo celkem 64 účastníků.  Ti budou rozdělení do pěti baterií. 

Na Excellent Cup, koná se 05. 03. 2022, přihlášeno 120 startujících. 

 

4/ Organizace Europa Cupu v roce 2023   

Bude v Srbsku -  Niši – asi 24. – 25.03.2023. Pan Markovič  za Srbska informoval o opět 

otevřeném hotelu Nais, který byl rekonstruován a je schopen být centrem jarních FT. Revíry 

jsou dlouhodobě vyzkoušené. 

Jako rozhodčí v jednotlivých bateriích budou – 5 Chorvatsko, 1 Polsko , 1 Švédsko, 1 Belgie, 1 

1 Slovensko a 1 Česká republika.   V každé baterii budou posuzovat pouze opět dva 

rozhodčí!!!!! Eventuální baráž kvůli možnému zadání titulů tři rozhodčí. Rozhodčí pro 

případnou baráž budou z různých států. 

 

5/ Organizace EC v letech 2024 a 2025 

V roce 2024 má zájem Polsko. Naráží na určité problémy. Brzy podá zprávu, zda možnost 

zorganizovat akci může, či nikoliv.  Pro další léta, kdysi projevilo zájem Česko, případně Itálie. 

Zástupce ČR sdělil, že od roku 2023 budou v ČR nové nájemní smlouvy na honitby. Tudíž 

neví, zda spřízněné honitby budou mít i nadále své nájemce.  Konečné stanovisko sdělí na 

schůzi v roce 2023.  Ve Španělsku je možnost, pokud bude nouze nejvyšší. 

 

6/  Návrh řádů z AICEB – Světový klub bretaňských ohařů 

Jedná se o řády  navržené pro jarní FT, podzimní s lovem a ohledně sluk lesních.  

Doporučeno. 

 



7/  Návrh řádů z SCC – Europa Cup – reakce na návrhy z listopadu 2021 

Existuje diference v řádech pro FT u kontinentálních a britských plemen. Navíc ne všechny 

země pořádají FT, některé pouze občas. Existuje určitá nerovnost v nazírání. Některé země 

FT fandí, některé země nikoliv.  U kontinentálních ohařů nepředpokládáme zkoušku 

dalekého hledání / Grande Quete /.  Cesty různých částí Evropy jsou trochu jiné, hlavně 

Severní Evropa, kromě jiného i jiná pernatá zvěř. V řádu britských plemen jsou i určité 

dvojsmyslnosti. Většina členů komise je návrhu velmi zdrženlivá.  

8/ Různé 

By diskutován problém nazírání na vůdce – profesionální handlery, kteří chtějí vodit za jinou 

zemi, případně více zemí. U kontinentálních ohařů je to problém, u britských plemen nikoliv.  

Pan Gerlet, zástupce Francie a bývalý předseda klubu NKO a také viceprezident Světového 

klub NKO navrhuje komisi kromě FT pořádat podle mezinárodního řádu také zkoušku pole- 

voda. Jedná se o zkoušku, kterou pořádají v různých variacích země středu Evropy / např.  

schválené FCI - IKP, Kleemann, Hegewald / ale i Francie / BICP /. 

Bude diskutováno a dořešeno na příští schůzi.  

 

9/ Místo a datum příští schůze. 

Příští meeting komise se bude konat v Srbsku, termín bude záležet na pořadatelích. 

Pravděpodobně ve třetí dekádě března 2023. 

 

10/ Závěr schůze 

Vše nutné bylo prodiskutováno, závěry byly přijaty vždy jednohlasně. 

Předseda komise Giancarlo Passini poděkoval za hladký průběh schůze.  

Schůze měla rychlý spád a byla ukončena v 18,30 hod. předsedajícím panem Passinim. 

 

 

V Jizerním Vtelně dne 23. 01. 2023                                                            Ing. Václav Vlasák  


